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Beste raadsleden,  
 
Bij deze wil ik u informeren over het niet werken van het klimaatsysteem in het Jan van Besouwhuis. 
Als biljartvereniging Jan van Besouw maken wij dagelijks met plusminus 20 personen, in wisselende 
samenstelling, gebruik van lokalen in het Jan van Besouwhuis. Al geruime tijd werkt hier het 
klimaatsysteem niet meer waardoor de temperatuur oploopt tot zo'n 27 à 28 graden. Onze 
vereniging is een senioren vereniging en voor veel van onze leden zijn dit ondraaglijke temperaturen. 
Wij hebben dit al regelmatig aangekaart bij het management van het Jan van Besouwhuis. Die geven 
aan dat dit onderhouden de verantwoordelijkheid van de gemeente is en er niets aan gedaan wordt 
zolang er geen duidelijkheid is over de toekomst van het Jan van Besouwhuis. Wij betreuren dit ten 
zeerste en wij merken ook dat hierdoor leden weg blijven op de vereniging. Voor de exploitatie van 
het Jan van Besouwhuis zal dit ook problemen opleveren omdat potentiële gebeurtenissen en 
vergaderingen uitwijken naar andere locaties. 
Als biljartvereniging Jan van Besouw willen wij u vragen om dit besluit ter heroverwegen zodat onze 
leden op een gezonde manier gebruik kunnen blijven maken van deze voor ons belangrijke 
ontmoetingsplaats.  
Uw reactie tegemoet,  
 
Met vriendelijke groeten 
 
Biljartvereniging Jan van Besouw  
 


